



HomeElectric

QUARTZ HEATER

Model:HK-4515



220-240V~ 50Hz/60Hz 1500W

INSTRUCTION MANUAL

1. FEATURES

1. Feel warm at all angles
2. Fashionable design
3. Warms up quickly
4. Instant heat accompanied by a cozy glowing light
5. Select between different heating powers.

2. TECHNICAL DATA

Model	Spec.	Voltage/Frequency	Package(mm)	Power(w)	N.W/G.W(kg)
BK-4515	3tubes	220-240V~50Hz/60Hz	475X227X352	1500W	2.5/3.0

3. OPERATING INSTRUCTIONS

1. Remove the packaging and make sure that the appliance is intact.
2. The appliance must always be placed on a firm and leveled surface and insert the both feet into the hole of the appliance at back before use
3. Insert the power cord and always make sure the heater is placed on a firm and level surface, otherwise the safety anti tilt switch may inadvertently operate.
4. Turn on the heater by pressing either of the two rocker switches on the front of the heater to cause the elements to light. When one element is lit, the heater is giving out 500W.when two elements is lit, the heater is giving out 1500W.
5. After use, always ensure that the heater is switched off and unplugged from the main supply.

4. CAUTION

1. The appliance must always be placed on a firm and leveled surface and make sure that heater is in clear view at all times.
2. Always check that there is nothing flammable in front of or to the rear and sides of the heater, and always make sure that nothing can either drop or fall onto the heater. Make sure that nothing which may melt is placed too close to the heater. Always make sure that there are no flammable liquids or materials in the immediate vicinity of the heater.
3. Never use the heater in wet or damp conditions such as shower room, bathroom, or anywhere near a swimming pool, hot tub or Jacuzzi.
4. The correct operation of the appliance is obtained when the heater is placed vertically.
5. When the appliance is not in use switch it off and unplug it.
6. Never use the heater outdoors.
7. Never leave the heater unattended for any period of time or if there are children or animals
8. Before cleaning the heater or carrying out any maintenance, switch off and unplug the heater. Never use water to clean the heater or allow water to spill onto it as this may cause a short circuit resulting in a risk of fire.

5. MAINTENANCE

1. The appliance only needs an external cleaning.
2. After use and before cleaning always unplug the appliance and wait until it cools down.
3. Clean the grilles from dust.
4. Please use a moistened cloth to clean painted parts, do not use any other solvents.

WARNING

- 1.The heater must not be located immediately below a socket outlet.
- 2.Do not use this heater with a programmer, timer, separate remote-control system or any

other device that switches the heater on automatically, since a fire risk exists if the heater is covered or positioned incorrectly.

3. Do not use this heater in the immediate surroundings of a bath, a shower or a swimming pool.

4. This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety

5. Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance

6. If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.

أولاً:- المزايا

1. الشعور بالحرارة من جميع الزوايا
2. تصميم عصري
3. ارتفاع درجة حرارة من جميع الزوايا بشكل سريع
4. يراقب ارتفاع الحرارة ضوء خفيف
5. الاختيار السهل بين مختلف درجات الحرارة

ثانياً :- المواصفات التقنية

الموديل	المواصفة	الفولتية .الهيرتزية	القياسات	الواطية	الوزن
HK-4515	3	220-240V~50Hz/60Hz	475X227X352	1500W	2.5/3.0

ثالث :- إرشادات التشغيل

1. إزالة التغليف والتأكد من أن شمعات الجهاز سليمة.
2. يجب التأكد من أن كل أجزاء الجهاز مركبة بشكل صحيح وايضا تركيب اقدام الجهاز بالمكان المخصص لها.
3. يجب التأكد من المنفذ موضوعة على سطح مستقيم قبل التشغيل لان عكس ذلك سوف يعمل جهاز قطع التيار الكهربائي .
4. لتشغيل الجهاز يجب الضغط على ازرار التشغيل الموجودة في اعلى الجهاز . عند تشغيل شمعة واحدة فان الجهاز سوف يستهلك 500 واط , عند تشغيل اثنين شمعه فان الجهاز سوف يستهلك 1500 واط , عند تشغيل ثلاث شمعات فان الجهاز سوف يستهلك 1500 واط .
5. بعد الاستعمال يجب التأكد من الجهاز مطلق والموصول عن مصدر التيار الرئيسي .

رابعاً :- تهيئة

1. يجب دائما وضع الجهاز على مكان مستقيم عند التشغيل ويمكن يمكن رؤيته من جميع الجهات .
2. دائما التحقق من أنه لا يوجد اي شيء قابل للاشتعال قرب الجهاز ومن جميع الاتجاهات والتأكد من عدم سقوط اي شيء على الجهاز والتأكد من عدم وجود مواد قابلة للتوهين قرب الجهاز .
3. عدم استخدام الجهاز بالاسكان الرطبة والمبللة مثل غرف الاستحمام او حمام السباحة او الجاكوزي .
4. يجب وضع الجهاز بصورة عمودية للحصول على الصل الصحيح للجهاز.
5. عندما يكون الجهاز ليس قيد الاستخدام يجب اطفاء الجهاز وفصل التيار الكهربائي.
6. عدم استخدام الجهاز بالهواء الطلق .
7. لا تترك الجهاز بعيدا على المراقبة وخصوصا اذا كان هناك اطفال او حيوانات قرب الجهاز.
8. قبل تنظيف الجهاز أو القيام بأي من أعمال الصيانة، يجب إيقاف وفصل الجهاز من التيار الكهربائي وعدم استخدام الماء لتنظيف الجهاز لان ذلك يسبب حدوث ماس كهربائي مما يؤدي الى حدوث حريق .

خامساً :- نصائح للتنظيف

1. الجهاز يحتاج فقط الى تنظيف خارجي.
2. قبل تنظيف الجهاز احرص دائما على فصل الجهاز وانتظر حتى يبرد.
3. تنظيف البوابات من الغبار.
4. الرجاء استخدام قطعة قماش مبللة قليلا لتنظيف الاجزاء الخارجية و لا تستخدم أي مылقات أخرى.

سادساً :- تحذير

1. لا تشغل الجهاز الا من مصدر التيار الكهربائي الرئيسي وعدم استخدام اي وصلات اخرى.
2. لا تستخدم هذا الجهاز مع اي من نظم التشغيل وعدم التشغيل التلقائي عن بعد او اي أنظمة تشغيل مباشرة بدون المراقبة لكي لا تحصل حوادث الحريق لا سمح الله .
3. لا تستخدم هذه الجهاز في المحيط المباشر للحمام، أو حمام السباحة.
4. عدم استخدام هذا الجهاز من قبل أشخاص غير مؤهلين (بنين اطفال) او أشخاص لديهم الحساسية والظفرات الجسدية والحسية والعظمية، او عدم وجود الخبرة والمعرفة، إلا إذا حصلوا على إشراف أو تعليمات بخصوص استخدام الجهاز من قبل شخص مسؤول عن سلامتهم .
5. يجب التأكد دائما بان الأطفال لا تلعب بالجهاز مطلقا .
6. في حالة تلف سلك التيار الكهربائي ، لا بد من استبدالها من قبل الشركة المصنعة، او وكيل الخدماتها أو الأشخاص المؤهلين وذلك من أجل تجنب المخاطر.